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El primer secretari del Partit
Socialdemòcrata (PS), Fran-
cesc Casals, va declarar ahir
que l’adjudicació del pla de
trasllat de terres de les
obres del túnel dels Dos Vali-
res a l’abocador del Beixalís
que està previst que passi
per Escaldes-Engordany és
una «imposició». Casals va
fer aquestes declaracions
durant el dinar de presenta-
ció del balanç de l’activitat
del grup parlamentari social-
demòcrata de comença-
ment d’any ençà. Per a Ca-
sals, «el ministre d’Orde-
nament Territorial, Xavier
Jordana, ha optat per la línia
dura», i també la més perju-
dicial per a la qualitat de vida
i per al medi ambient.

Segons el primer secreta-
ri del PS, que va afegir que
compartia la indignació per
aquesta decisió manifestada
pel cònsol major escaldenc,
Antoni Martí, hi havia diver-

ses possibles alternatives
per efectuar aquest trasllat.
Sobretot que les terres
anessin a l’abocador del
Maià a Encamp. També va
dir que «aquesta que seria

l’alternativa natural ha estat
desestimada perquè es veu
que Jordana no vol donar
més diners dels necessaris
a Encamp. I tampoc vol que
els camions passin pel cen-

tre de Canillo».
En el balanç també es van

repassar altres assumptes
de l’actualitat nacional. Bar-
tumeu va dir que «Andorra
està aturada perquè el Go-
vern està paralitzat» i va po-
sar com a exemples d’a-
questa divisió la pugna entre
l’Executiu i el grup parlamen-
tari liberal pel finançament
del vial de Sant Julià i la re-
forma de l’Administració. Se-
gons Bartumeu, «bona part
de les nostres propostes
han estat rebutjades durant
aquesta legislatura pel veri-
table partit del no, que és el
PLA. I ara estan copiant part
del nostre programa el 2005
per mirar de sortir-se’n».

Bartumeu va assegurar
que el canvi que ells propo-
sen si formen govern passa
per la introducció d’una im-
posició fiscal directa sobre
els beneficis i per refer els
impostos indirectes que hi
ha actualment al Principat en
una mena d’IVA com el que
hi ha a Espanya. També va
afirmar que «estem con-
vençuts que el Partit Social-
demòcrata, cada setmana
que passa és reforça més».

El PS creu que Jordana ha optat «per la línia
dura» en fer-se el trasllat de terra per Escaldes

El PS va criticar que
l’Executiu opti perquè
el trasllat de terres de
les obres del túnel dels
Dos Valires passi per
Escaldes.

El líder socialdemòcrata Jaume Bartumeu va afirmar que «Andorra està aturada perquè el Govern està paralitzat»

PERE MOLINÉ

Francesc Casals i Jaume Bartumeu, durant el balanç de l’any polític.
P.M.

El líder del PS, Jaume
Bartumeu, va assegurar
que «nosaltres estem en
disposició de vertebrar el
govern de l’alternança al
país, però volem arribar a
grans acords amb la res-
ta de forces polítiques en
els grans temes d’Estat».
Va reiterar que el PLA ha-
via esgotat el seu cicle
polític i que el Principat
estava davant una crisi
de model. Per la seva
banda, Francesc Casals
va replicar les declara-
cions del ministre porta-
veu, Juli Minoves, respec-
te que el PS amb els seus
contactes amb els seus
homòlegs espanyols ha-
via menystingut l’Executiu
i «buscat publicitat». Per
a Casals, «ens sembla
una burla que Minoves di-
gui que només volíem fer-
nos una foto».

El PS es veu preparat
per vertebrar el futur
govern del país

P.M.

El sindicat d’agents de cir-
culació d’Andorra la Vella
(APASCCA) va assegurar
ahir que un dels seus objec-

tius és que el col·lectiu que
representen tingui una for-
mació específica més gran.
El portaveu d’APASCCA,
Raül Martín, va assegurar
que, «volem que continuïn
els avenços que ja hi ha ha-
gut en aquest àmbit». 

Martín també va parlar

sobre la possibilitat que els
urbans puguin dur equipa-
ments de protecció. Se-
gons va dir, «no ens posicio-
nem, però si finalment es
porta a terme, volem que
no en puguin dur tots els
agents».

Pel que fa a les actua-
cions que vol realitzar el sin-
dicat durant els propers me-
sos, Martín va assegurar
que volien fer una enquesta
entre els membres del
col·lectiu per saber quines
són les seves necessitats i
les demandes que l’APASC-

CA hauria d’articular de for-
ma preferent. També va dir
que volen realitzar un estudi
de viabilitat de la jubilació
anticipada dels agents. 

A banda, va confirmar
que agents de circulació de
dos comuns els havien in-
format de la seva intenció
de fundar associacions si-
milars. Segons Martín, «si
les coses van com sembla,
podríem contemplar ben
aviat com es crea una con-
federació de sindicats d’a-
gents de circulació d’àmbit
nacional».

El sindicat d’urbans de la
capital vol més formació
Farà una enquesta entre els membres del
col·lectiu per saber les seves inquietuds

P.M.

El portaveu del sindicat dels urbans, Raül Martín.
P.M.


